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               ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 
  ORAŞUL SIRET 
CONSILIUL LOCAL 

 
PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 31.10.2024 
cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Siret 

 
 
 
       Ședința Consiliului Local al orașului Siret este filmată.    

     La şedinţă participă un număr de 13 consilieri din 15 consilieri convocaţi. 
     Lipsesc motivat domnii consilieri locali: Cost Dan-Mihail și Lavric Orest. 
     La şedinţă participă domnul primar Popoiu Adrian și domnul secretar general Ioniță Adrian-
Victor. 

       Sunt prezenți șefii de servicii din cadrul aparatului de specialitate al primarului orașului Siret, din 
subordinea Consilului Local al orașului Siret și alți invitați: doamna Ștreangă Rodica-șef Serviciu 
Administrație Publică Locală, doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier IA Compartiment pentru 
implementarea proiectelor externe finanțate din fonduri nerambursabile, domnul Perlanovschi Paul-
Cezar-director executiv Direcția Tehnică, domnul Sabău Florin-Marius – polițist local, domnul Zus 
Cristian-Constantin – inspector specialitate II Compartiment Aprovizionare și gestiune materiale, 
achiziții publice, IT, domnul Fraseniuc Sorin-Dumitru – director executiv Direcția de Asistență Socială 
Siret, domnișoara Calisevici Mihaela – consilier juridic Spitalul de Boli Cronice Siret, domnul Marici 
George-Romeo-director executiv S.C. Servicii Comunale Siret S.A. și domnul Popovici Sorin în 
calitate de reprezentant al Asociației Încredere, Demnitate, Respect Siret, în cadrul căreia funcționează 
Agenda Sireteană – o platfomă liberă de jurnalism și informare. 
       Materialele de ședință au fost comunicate consilierilor locali, pe e-mail, începând cu data de  
22.10.2024 până la data ședinței pe comisii de specialitate, respectiv data de 30.10.2024 pentru 
completarea ordinii de zi. 
       Procedura de convocare se face conform prevederilor art. 133 alin. (1) și a art. 134 alin. (1) lit. „a” 
din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
       Președinte de ședință ales pentru luna octombrie 2024 este domnul consilier local Cost Dan-
Mihail, conform prevederilor HCL nr. 111/22.10.2024, iar ca locțiitor al președintelui de ședință a 
fosdesemnat domnul consilier local Cuzencu Petru-Octavian. 
       Întrucât președintele de ședință ales pentru luna octombrie 2024 lipsește motivat, ședința ordinară 
din data de 31.10.2024 va fi condusă de locțiitorul acestuia, respectiv domnul consilier local Cuzencu 
Petru-Octavian 
       Domnul consilier local Cuzencu Petru-Octavian, președinte de ședință, declară deschise lucrările 
ședinței. 
       Domnului secretar general Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri locali dacă au 
primit materialele de ședință.  
       Domnii consilieri locali au confirmat verbal primirea materialelor de ședință. 
       Domnul consilier local Cuzencu Petru-Octavian, preşedinte de şedinţă, preia conducerea lucrărilor 
şedinţei și îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să prezinte proiectul ordinii de zi și completarea 
ordinii de zi, după cum urmează: 
               
       Proiectul ordinii de zi și completarea ordinii de zi în baza Dispoziţiei nr. 381 din 22.10..2024 a 
primarului oraşului Siret.                       

 
 

1.   Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 
24.09.2024 și al ședințelor extraordinare din data de 30.09.2024, 07.10.2024, 18.10.2024 și 
22.10.2024.                                                                  

                                             Iniţiator: secretarul general al oraşului Siret, Ioniță Adrian-Victor 
2. Proiect de hotărâre nr. 110/04.10.2023 pentru modificarea și completarea HCL nr. 

104/29.06.2023 privind darea în administrare a unor  bunuri proprietatea Orașului Siret către Colegiul 
Tehnic “Lațcu Vodă” Siret. 



Page 2 of 10 
 

                                                                          Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
3. Proiect de hotărâre nr. 112/04.10.2024 pentru inițierea demersurilor de actualizare a Planului 

Urbanistic General și Regulamentul Local de Urbanism al Orașului Siret. 
                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
4. Proiect de hotărâre nr. 113/10.10.2024 pentru aprobarea decontării navetei personalului 

didactic și didactic auxiliar pentru luna septembrie 2024 la Colegiul Tehnic „Lațcu Vodă” Siret. 
                                                                          Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian  

5. Proiect de hotărâre nr. 114/14.10.2024 pentru aprobarea decontării navetei personalului 
didactic și didactic auxiliar pentru luna septembrie 2024 la Școala Gimnazială „Petru Mușat” Siret. 

                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
6. Proiect de hotărâre nr. 115/15.10.2024 privind aprobarea cuantumului chiriilor pentru anul 

2024 pentru locuințele ANL situate pe Str. Silvestru Iaricevschi nr. 3 (scara A si scara B) din orașul 
Siret, județul Suceava, în condițiile prevederilor Legii nr. 152/1998 privind înființarea Agenției 
Naționale pentru Locuințe.                                                                                                             

                                                                                Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian  
7. Proiect de hotărâre nr. 121/22.10.2024 privind alegerea  preşedintelui de şedinţă pentru luna 

noiembrie 2024. 
                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
8. Proiect de hotărâre nr. 122/22.10.2024 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al Consiliului Local al orașului Siret. 
                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
9. Proiect de hotărâre nr. 123/22.10.2024 privind aprobarea cheltuielilor actualizate legate de 

proiectul „Cresterea mobilitatii urbane si reducerea emisiilor de CO2 in orasul  Siret - prin 
introducerea transportului public local si prin crearea si modernizarea infrastructurilor de transport, 
velo si pietonale” (Etapa a II-a), cod SMIS 324194. 

                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
10. Prezentarea Adresei nr. 325447 din 02.10.2024 a Inspectoratului de Poliție Județean Suceava. 
11. Întrebări, interpelări, petiții. 

 
Completarea ordinii de zi  
 
1. Proiect de hotărâre nr. 124/24.10.2024  privind aprobarea rețelei școlare la nivelul orașului 

Siret, în anul școlar 2025-2026. 
                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
2. Proiect de hotărâre nr. 125/28.10.2024 pentru înlocuirea doamnei consilier local Harasemiuc 

Liliana-Elena desemnată prin HCL nr. 108/07.10.2024 ca reprezentant al Consiliului Local al orașului 
Siret în Comisia de concurs/examen, în vederea ocupării funcției de Director medical la Spitalul de 
Psihiatrie Cronici Siret, concurs organizat în data de 15.11.2024.                                                                                  

                                                                                    Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
Se supune spre aprobare ordinea de zi și completarea ordinii de zi a ședinței ordinare în baza 

Dispoziţiei nr. 381 din 22.10.2024 a primarului oraşului Siret. 
Se aprobă cu unanimitate de voturi, a consilierilor locali prezenți în sală, ordinea de zi și 

completarea ordinii de zi (13 voturi pentru). 
               
    Se trece la punctul 1 al ordinii de zi:  Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal 
al ședinței ordinare din data de 24.09.2024 și al ședințelor extraordinare din data de 30.09.2024, 
07.10.2024, 18.10.2024 și 22.10.2024. 
 

     Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri locali dacă sunt 
probleme deosebite la procesele verbale.  

   Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
     Se supune la vot: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din data de 24.09.2024 și se aprobă în forma prezentată cu 
unanimitate de voturi a celor prezenți: 13 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 30.09.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 13 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 07.10.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 13 voturi pentru 
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- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 18.10.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 13 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 22.10.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 13 voturi pentru 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 110/04.10.2023 pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 104/29.06.2023 privind darea în administrare a unor  bunuri proprietatea 
Orașului Siret către Colegiul Tehnic “Lațcu Vodă” Siret. 

 
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 

prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor spune că în anexa nr. 2 din HCL nr. 104/2023 s-a 

omis trecerea unei poziții din lista de inventar din 17.07.2000, respectiv poz 22. Acest proiect de 
hotărâre a fost inițiat în vederea modificării și completării HCL nr. 104/2023, respectiv completarea 
Anexei nr. 2 cu poz. 10.  

Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că, dacă tot s-au dat în administrare aceste 
bunuri, unuele dintre ele pot fi date la casare Exemplu ar fi gardul de la profesională, cel vechi să fie 
propus spre casare și să se facă altul, pentru că este într-o stare foarte mare de degradare.  

Domnul consilier local, mai spune că ar fi fost bine dacă erau prezenți și directorii de la Colegiul 
Tehnic „Lațcu Vodă” și Școala Gimnazială „Petru Mușat”, pentru a li se adresa întrebări referitoare la 
diferite aspecte legate de aceste instituții și pentru a primi răspunsuri domnii consilieri locali. 

Domnul primar Popoiu Adrian spune că există niște administratori și la liceu. Sunt instituții 
deconcentrate, care practic, mai au ceva bani/elev, ce pot fi folosiți și pentru cheltuieli de reparații sau 
alte cheltuieli specifice. 

Vom încerca să facem niște demersuri și împreună cu liceul să se repare și acel gard, dar este și 
activitatea lor de administrare a bunurilor primite. 

Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alins spune că, atunci când s-a propus chimbarea 
garduluji la clădirea din centru a liceului, s-a schimbat. Cu banii care au fost cheltuiți pe acest gard, se 
putea reface cel de la profesională, ce dă în strada Tudor Flondor. Strada este modernizată, trotuarul 
făcut, dar gardul stă să cadă, fiind un real pericol.  

Întradevăr, nu poate primăria să le facă pe toate, dar li se poate atrage atenția în acest sens. 
Domnul primar Popoiu Adrian spune că a discutat cu cei de la liceu acum două luni îm urmă, 

subiectul gardului, însă au apărut alte priorități pe care au trebuit să le rezolve. Este un gard destul de 
mare  și destul de costisitor. 

Domnul consilier local Cuzencu Petru-Octavian spune că plăcile de beton vechi ar putea fi date jos 
și înlocuit cu un gard din plasă.   

Nu sunt alte discuții 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
    Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 
şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
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Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 112/04.10.2024 pentru inițierea 
demersurilor de actualizare a Planului Urbanistic General și Regulamentul Local de Urbanism al 
Orașului Siret. 

 
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 

prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul primar Popoiu Adrian le spune domnilor consilieri locali să țină cont de solicitările 

executivului de a participa la întâlnirile tip focus-grup ce vor fi organizate pe această temă. 
Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
    Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
Se trece la punctul 4 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 113/10.10.2024 pentru aprobarea 

decontării navetei personalului didactic și didactic auxiliar pentru luna septembrie 2024 la Colegiul 
Tehnic „Lațcu Vodă” Siret. 

 
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 

prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
    Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 
şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
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Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 114/14.10.2024 pentru aprobarea 
decontării navetei personalului didactic și didactic auxiliar pentru luna septembrie 2024 la Școala 
Gimnazială „Petru Mușat” Siret. 
 
 

Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 
prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 
de hotărâre.  

Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
    Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 
şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
Se trece la punctul 6 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 115/15.10.2024 privind aprobarea 

cuantumului chiriilor pentru anul 2024 pentru locuințele ANL situate pe Str. Silvestru Iaricevschi nr. 3 
(scara A si scara B) din orașul Siret, județul Suceava, în condițiile prevederilor Legii nr. 152/1998 
privind înființarea Agenției Naționale pentru Locuințe. 

 
 

Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 
prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 
de hotărâre.  

Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor spune că formula de calcul a acestor chirii se face 

conform legislației în vigoare. 
Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena 
Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
    Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 
şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
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Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 
sală: 13 voturi pentru. 

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 121/22.10.2024 privind alegerea  
preşedintelui de şedinţă pentru luna noiembrie 2024.  

 
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 

prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Pentru luna noiembrie 2024 sunt propuși, în ordine alfabetică, pentru președinte de ședință domnul 

consilier local Cuzencu Petru-Octavian și locțiitor al președintelui de ședință domnul consilier local 
Fercalo Victor-Alin 

Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
 Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
Se trece la punctul 8 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 122/22.10.2024 privind aprobarea 

Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Local al orașului Siret.  
 

Acet proiect de hotărâre este retras de pe ordinea de zi de către inițiatorul acestuia, urmând a 
fi supus spre analiză și aprobare într-o ședință ulterioară a Consiliului Local. 

 
Se trece la punctul 9 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 123/22.10.2024 privind aprobarea 

cheltuielilor actualizate legate de proiectul „Cresterea mobilitatii urbane si reducerea emisiilor de CO2 
in orasul Siret - prin introducerea transportului public local si prin crearea si modernizarea 
infrastructurilor de transport, velo si pietonale” (Etapa a II-a), cod SMIS 324194.  

 
 

Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 
prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 
de hotărâre.  

Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier IA Compartiment pentru implementarea proiectelor 

externe finanțate din fonduri nerambursabile, prezintă cheltuielile actualizate legate de proiectul 
„Creșterea mobilității urbane și reducerea emisiilor de CO2 în orașul Siret - prin introducerea 
transportului public local și prin crearea și modernizarea infrastructurilor de transport, velo și 
pietonale” (Etapa a II-a), cod SMIS 324194. 

Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 
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specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 

şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
  Se trece la punctul 1 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 124/24.10.2024  

privind aprobarea rețelei școlare la nivelul orașului Siret, în anul școlar 2025-2026. 
 
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 

prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 

şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
 
Se trece la punctul 2 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 125/28.10.2024 pentru 

înlocuirea doamnei consilier local Harasemiuc Liliana-Elena desemnată prin HCL nr. 108/07.10.2024 
ca reprezentant al Consiliului Local al orașului Siret în Comisia de concurs/examen, în vederea 
ocupării funcției de Director medical la Spitalul de Psihiatrie Cronici Siret, concurs organizat în data 
de 15.11.2024. 

 
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să 

prezinte proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Pentru înlocuirea doamnei Harasemiuc Liliana-Elena în Comisia desemnată prin HCL nr. 

108/07.10.2024 ca reprezentant al Consiliului Local al orașului Siret de concurs/examen, în vederea 
ocupării funcției de Director medical la Spitalul de Psihiatrie Cronici Siret, concurs organizat în data 
de 15.11.2024, este desemnat din partea Consiliului Local al orașului Siret domnul consilier local 
Sauciuc Dan-Vasile. 

Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
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Doamna Tablan Anca-Marinela președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 
prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 
specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Mateiciuc Constantin-Alin președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 
şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 
tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Peniuc Andi-Ionuț reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate 
şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
 
Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: Prezentarea Adresei nr. 325447 din 02.10.2024 a 

Inspectoratului de Poliție Județean Suceava. 
         

       Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă Adresa nr. 325447 din 02.10.2024 a 
Inspectoratului de Poliție Județean Suceava. 
        
Nu sunt discuții. 
 

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi: Întrebări, interpelări, petiții. 
 

Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că peste drum de bibliotecă, unde se 
lucrează pentru amenajarea containerelor noi de gunoi, muncitorii au turnat placa de beton, dar dislocat 
gardul de piatră existent. Cât mai lucrează în acea zonă, să li se atragă atenția și să remedieze situați în 
acel loc. 

Domnul primar Popoiu Adrian spune că este persoană responsabilă cu acest lucru, este toată ziua 
pe teren, dar nu va rămâne așa, va fi remediat și se vor verifica toate punctele unde s-au făcut astfel de 
platforme pentru ca totul să fie așa cum trebuie.  

O a doua problemă ar fi legată de ștergerea majorărilor la creanțele datorate bugetului local. 
Întrebarea este „cum reacționează oamenii?”. 

Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor spune că are efect în comunitate, sunt cereri 
înregistrate. Problema este că cei mai mulți oameni vor să le fie șterse amenzile, ceea ce nu se poate. 

Întâi trebuie plătite amenzile, plătesc jumătate din valoarea debitului întregistrat, după care vor fi 
scutiți. Mai este timp, până pe data de 25 noiembrie se mai pot depune cereri pentru a beneficia de 
amnistia fiscală. 

Domnul primar Popoiu Adrian spune că lumea a fost anunțată, dar dacă mai știe cineva persoane 
ce ar putea beneficia de acestă amnistie să le spună  și domnii consilieri.  

Firmele au răspuns foarte bine la acest anunț, s-au prezentat și au făcut toate demersurile necesare. 
Domnul consilier local Gazda Marius-Robert spune că a primit răspunsul la sesizarea făcută în 

data de 28.10.2024, ce face referire la situația tronsonului de drum prospăt asfatat de pe str. 9 Mai. A 
stat de vorbă cu constructorul care i-a explicat că pe capătul benei de la camion asfatul s-a răcit, fiind 
turnat și acel asfalt, motiv pentru care acesrta a început să se macine. S-a cazetat zona respectivă, s-a 
reasfaltat și s-a remediat situația. Din ce i –sa spus nu se mai toarnă al doilea strat până la primăvară, 
se speră să reziste asfaltul, să nu se întâmple ca la Pădureni. 

A solicitat să i se spună dacă este desemnată, prin fișa postului, care să verifice aceste lucrări. A 
primit răspuns că nu este o persoană desemnată, prin fișa postului, în acest sens, dar sunt 4-5 persoane 
din cadrul primăriei care monitorizează aceste lucrări. 

Domnul consilier local solicită să fie anunțat cănd se va face recepția lucrărilor la tronsonul de 
drum de pe str. 9 Mai. 

Domnul primar spune că pentru recepția lucrărilor la tronsonul de drum de pe str. 9 Mai, vom lua 
în calcul și acest aspect, nu este vreo problemă în acest sens. . 
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Doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier IA Compartiment pentru implementarea proiectelor 
externe finanțate din fonduri nerambursabile, menționează că din comisia de recepție pot face parte 
doar specialiști în domeniu respectiv. 

 
Domnul consilier local Gazda Marius-Robert mai prezintă un număr de șapte interpelări: 

1. Sugerează domnului primar să afișeze pe toate ușile birourilor din primărie, denumirea 
compartimentelor și listele cu angajați. 

2. Sugerează domnului primar să reanalizeze proiectul de reabilitare a străzii Principatele Unite, 
în sensul de a se păstra cota drumului pentru ca localnicii să aibă acces la intrarea în curți și șanțul de 
pe partea dreaptă cu sensul de mers spre str. Sf. Ioan Botezătorul să nu fie astupat, existând riscuri de 
inundare a locuințelor din zonă. 

3. Sugerează domnului primar să reabiliteze sera de flori din spatele terenului de fotbal al 
Colegiului Tehnic „Lațcu Vodă” Siret. Dacă nu sunt fonduri, momentan, să se folosească fosta centrală 
termică de lângă piață pentru însămânțarea florilor ce vor fi cultivate în primăvară. 

4. Solicită să i se pună la dispoziție Regulamentul privind normele pentru lucrările tehnico-
edilitare, care se execută pe domeniul public/privat al orașului Siret. 

5. Solicită, ca executivul UAT oraș siret să facă demersursile ce se impun pentru mutarea coloanei 
de electricitate din cartierele Troița și Ruina, deoarece sunt întreruperi foerte dese și acest lucru 
afectează locuitorii din aceste zone. 

6. Solicită să i se pună la dispoziție Proiectul Tehnic de amenajare al străzii 9 Mai. 
7. Sugerează domnului primar să reorganizeze Compartimentul Piața Agroalimentară, folosind cei 

4 muncitori să se ocupe și de întreținerea spațiilor verzi, creșterea, plantarea și întreținerea florilor din 
oraș. 

Domnul primar Popiu Adrian răspunde punctual la fiecare interpelare a domnului consilier local 
Gazda Marius-Robert: 

1. Pe ușile birourilor, în special cele care au relații cu publicul, sunt afișate denumirile serviciilor 
și compartimentelor, respectiv numele și prenumele funcționarilor din respectivele birouri. Unde este 
necesar se vor actualiza datele afișate. 

Domnul primar Popoiu Adrian spune că, în acest caz pot fi invitați doar ca observatori. 
2. Referitor la str. Principatele Unite, trebuie de vorbit cu proiectantul. Nu poate fi schimbat 

proiectul așa oricum, se pot face niște propuneri, dar proiectantul a stbilit, deja, niște soluții foarte 
clare, dumnealui fiind profesionistul. Vom merge pe teren și vom vedea exact situația la fața locului. 

3. Sera de flori nu mai poate fi reabilitată, este foarte mare și greu de întreținut. Costurile sunt 
foarte mari(căldura pe timp de iarnă, resurse umane în permanență, etc.). 

4. Referitor la Regulamentul privind normele pentru lucrările tehnico-edilitare, care se execută pe 
domeniul public/privat al orașului Siret, există un PUG ce vă poate fi pus la dispoziție, vă spune unde 
se poate construi, ce se poate construi și ce nu se poate construi. 

5. Pe Troița, Delgaz Grid urmează să schimbe transformatorul. Trebuie să ajungă la noi proiectul 
tehnic pentru a elibera autorizația de construire. Vom vedea care este problema pentru aceste pene de 
curent și pe Ruina, este posibil să aibă legătură cu cele de pe Troița.  

6. Doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier IA Compartiment pentru implementarea 
proiectelor externe finanțate din fonduri nerambursabile spune că a fost pus la dispoziția domnilor 
consilieri locali și aprobat prin hotărâre de consiliu, este public, ce se găsește pe site-ul primăriei, în 
Monitorul Oficial Local. Dacă domnul consilier local dorește, i se poate transmite prin We Transfer, 
doar să lase o adresă de e-mail la care să i se transmită. Acest proiect tehnic este ceva mai complex, 
întrucât cuprinde mai multe străzi și mai multe obiective, nu doar strada 9 Mai. 

7. La piață nu sunt 4 persoane, doi dintre ei lucrează la Direcția Tehnică. 
Domnul consilier local Gazda Marius-Robert spune că îi vede doar marțea, după terminarea 

pieții, doar mătură și asta este toată treaba lor, nejustificând orele de muncă. 
Pentru flori recomadă să se folosească centrala termică de la piață, unde este mediul propice 

pentru însămânțarea și creșterea lor până la maturizare pentru a fi plantate ulterior în oraș. 
Domnul viceprimar Sauciuc Dan-Vasile spune că, legat de piață, sunt doar două persoane care 

lucrează la curățenia acesteia, air în zilele de marți vine fratele și vărul uneia dintre angajate să le ajute 
la finalizarea curățeniei. 

Cei doi bărbați sunt detașați  la atelierul mecanic din cadrul Direției Tehnice. 
Referitor la aspectul cu florile, cei de spații verzi nu stau degeaba nici iarna, sunt alte activități 

zilnice permanente. 



Page 10 of 10 
 

Str. Principatele Unite, cunoaște zona foarte bine, referitor la pericolul de inundații, probabil că 
este vorba  partea care este mai jos de domnul Mendela. Acolo s-a construit o rigolă carosabilă care va 
prelua apa și astfel locuințele de acolo vor fi protejate.. 

Diferența de nivel (ce rămâne aceeași) între drum și curtea proprietarului de acolo era la fel de 
mare și înainte de începerea reabilitării drumului.  

Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor spune că se va reglementa modul de desfășurare 
al ședințelor consiliului local. 

Domnii consilieri locali, dacă au propuneri de făcut în acest sens, să le transmită către domnul 
secretar general pe parcursul săptămânii următoare. 

Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena spune că au dreptul toți consilierii locali să 
își exprime opiniile, și nu trebuie să se ia în derizoriu munca primăriei din anii anteriori. 

Când se vor finaliza toate proiectele, totul va fi foarte frumos. 
Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că la intrarea de la Profi (de sus) s-au 

scos pavelele, dar nu s-au mai pus înapoi, s-a terminat tot ce mai era pe acolo prin jur, mai puțin 
imtrarea respectivă. 

Domnul primar spune că azi s-a început lucrarea și la acea intrare de la Profi. 
Domnul consilier local Cuzencu Petru-Octavian  spune că ar trebui montate niște cocoașe pe 

str. 28 Noiembrie, spre Vășcăuți. Circulă mașinile cu o viteză de nedescris. 
Domnul primar Popoiu Adrian spune că prin regulamentul circulației sunt stabilite montarea de 

cocoașe, în anumite zone. Vom reanaliza acest regulament și vom vedea unde mai trebuie montate. 
      Nemaifiind alte discuții, domnul președinte de ședință Cuzencu Petru-Octavian declară închise 

lucrările şedinţei. 
         
     Președinte de ședință,                                                               Secretar general al Orașului Siret,                                     
  Cuzencu Petru-Octavian                                                                              Ioniță Adrian-Victor  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
                                                                                                                
                                                                                                                      Întocmit,    
                                                                                                            Carmaciv Lăcrămioara                                                                                              
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